
 
  

  

 

Vragen VVD rekenkamer  
 

1. Het raadsvoorstel gaat over de nieuwe GR Groene Hart Rekenkamer vast te stellen. Het 
raadsbesluit gaat uitsluitend  over de benoeming van de leden van de Rekenkamer. Wat is nu 
het besluit dat van de raad verwacht wordt? 
Antwoord: de stukken te weten; twee voorstellen en twee besluiten staan in ibabs bij de raad 
van 13 december. De stukken beogen de nieuwe regeling tbv de Groene Hart Rekenkamer vast 
te stellen en de leden van de rekenkamer vervolgens te benoemen. 

 
2. Op welk moment zijn deze onderwerpen geagendeerd geweest in de raadscommissies van onze 

eigen raad? 
Antwoord: de stukken zijn door de programmaraad voorbereid en in casu aangeboden aan het 
presidium van de gemeenteraad van Gouda. Daar is besloten de stukken als bespreekstuk door 
te geleiden naar de besluitvormende raad van 13 december.  
 

3. In artikel 7.2 staat dat de capaciteit evenredig wordt verdeeld. In de oude verordening stond dat 
de capaciteit rechtvaardig wordt verdeeld. Wat is het verschil hiertussen en waarom is er voor 
evenredige verdeling gekozen? 
Antwoord: 
Met de term evenredig wordt de modelverordening van de VNG gevolgd. Hiermee wordt ook 
recht gedaan aan het inwoneraantal van de deelnemende gemeenten en de koppeling die er is 
met de bijdrage per inwoner. 
 

4. In artikel 10.2 staat dat de bijdrage van deelnemende gemeenten aan de Rekenkamer minimaal 
€ 1,- per persoon is. In 2020 is een onderzoek gedaan door VNG, BZK, NVRR, Nederlands 
vereniging voor Raadsleden en Vereniging voor Griffiers. Daarin bleek dat dit bedrag feitelijk te 
laag is. In februari 2022 heeft de raad besloten dit budget te verhogen naar € 1,30. Bovendien is 
er sinds 2022 ook flink wat inflatie geweest. Wat is de afweging om nu toch voor een budget van 
€ 1,- per inwoner te kiezen? 
Antwoord: Het budget is bepaald op een minimum afdracht van 1 euro per inwoner. De 
minimale bijdrage wordt jaarlijks geïndexeerd. 
Voor Gouda bedraagt de afdracht 1,30 per inwoner, dit blijft ook zo. 
Bij andere deelnemende gemeenteraden liggen momenteel voorstellen om de bedragen te 
verhogen. Art 7 lid 3 regelt dat als een gemeente meer per inwoner dan het minimum bedrag 
bijdraagt dit bedrag gebruikt wordt voor onderzoek in de desbetreffende gemeente. 
 

5. In artikel 11.5 staat dat leden van de rekenkamer 1x herbenoemd mogen worden voor een 
periode van 6 jaar. Kan hieruit worden afgeleid dat de eerste periode van benoeming ook 6 jaar 
is? Zo ja, waarom staat dat dan niet in de regeling? 
Antwoord: de wettelijk bepaalde termijn voor benoeming is 6 jaar.  
 

6. In de oude verordening was sprake van een zittingstermijn van 4 jaar, op de website van de 
Groene Hart Rekenkamer 3 jaar, waarom wordt er nu voor 6 jaar gekozen?  
Antwoord: er is geen sprake van een keuze maar een wettelijk bepaalde termijn van 6 jaar. 
 

7. Wanneer zijn de huidige leden van de rekenkamer (her)benoemd? Wat betekent de benoeming 
op dit moment (kennelijk als gevolg van een aanpassing van de rechtsvorm) voor de resterende 
duur van de zittingstermijn? 
Antwoord: de basis waarop de huidige leden zijn benoemd vervalt per 1 januari 2024.  
Vandaar dat er een nieuw besluit tot benoeming aan de raad is aangeboden.  
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8. Slotbepaling: hier staat niet dat de oude verordening uit 2017 komt te vervallen. Blijft die dan 
gewoon geldig?  
Antwoord: deze verordening vervalt van rechtswege per 1 januari 2024 

 


